



尊敬的产品安全代表 (PSB),

我们希望您已经知晓大众集团在 2021 年底发布了新的 Formel Q 质量管理协议, 并于 2022 年 2 月调整了他们的 IATF 16949 CSR (顾客特定要求)。

在 IATF 16949 特定要求中的 4.4.1.2 产品安全代表, 现在更改为 PCSR (产品符合性安全代表)。原 PSB 要求改为 PCSR 要求。我们 VDA QMC 关于产品诚信(PI) (即产品安全与符合性代表 (PSCR)资质) 的培训由 VDA 成员制定, 大众集团已经通过。

我们正在与大众中国协商于近期停止为中国提供 PSB 培训课程。所以, 我们强烈推荐您参加我们基于 VDA 产品诚信 (PI) 标准要求打造的 PSCR 培训。

同时, 我们的证书系统也有相应更改。从虎年 (2022 年) 开始, 我们将不再提供 PSB 卡和 PSCR 卡, 转为提供电子证书。电子证书不再有有效期限限制。

此外, 我们强烈推荐您参加我们年度的产品诚信日 (PI-Day)。今年将于 5 月 12 日在北京举办。国家市场监督管理总局缺陷产品管理中心将会出席, 德系 OEM 及一级供应商也将参加并明确其产品安全 (包括 OTA 召回 (软件空中下载更新)) 及网络安全相关的顾客特定要求及特殊要求。请关注我们的微信公众号 (VDA-QMC-CHINA) 或查看我们的官方网站 (www.vdachina.com.cn) 以了解最新动态。

产品诚信日为您搭建关系网, 与国内权威召回机构及 PSCR 专家们进行交流提供了完美的交流平台。

如有任何进一步问题, 请随时联系我们。

北京办公室: 010-65900067 | bj@vdachina.com.cn

上海办公室: 021-62565183 | sh@vdachina.com.cn

威第安质量管理认证技术培训 (北京) 有限公司/VDA QMC China

2022 年 3 月



Dear PSB,

We hope that you know that the Volkswagen Group has released a new Formel-Q-konkret at end of 2021 and then adjusted their IATF16949 CSR (Customer specific requirements) in Feb. 2022.

For the IATF16949 CSR requirements on 4.4.1.2 Product Safety, it is now required to get qualified as PCSR (Product Conformity Safety Representative). PSB requirements has been changed to PCSR. Our VDA QMC training on Product Integrity (Qualification for PCSR) is created by VDA members and released by Volkswagen Group.

We align with Volkswagen Group China to stop our PSB training classes provided exclusively for China. So, we highly recommend to you to attend our PSCR training based on VDA Product Integrity Standard.

At the same time, we also changed our certificate system. We will not provide the PSB cards or PCSR Cards anymore, we will only send you an electronic certificate starting with the new year of the tiger. The certificate will also not have an expire date any longer.

We highly recommend to you to join our yearly PI-Day. This year it will be organized on 12th May 2022 in Beijing. DPAC (SAMR) will attend while German OEM and Tier 1 suppliers will define their CSR's and special requirements on Product Safety (including Recall by OTA (Software Updates over the Air)) and Cyber Security. Please follow us on WeChat (VDA-QMC-CHINA) or see our Webpage (www.vdachina.com.cn) to be up2date.

The PI-Day provide a perfect platform to discuss among PSCR experts and the recall authorities in China with hot topics and to build up your network.

For any further questions please feel free to contact us.

Beijing Office: 010-65900067 | bj@vdachina.com.cn

Shanghai Office: 021-62565183 | sh@vdachina.com.cn

VDA QMC China

Mar. 2022